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Tid: Tisdagen den15 september 2015 kl. 18.00 
Plats: Hos Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson ( LIC ) ordförare 
 Gunnar Gustafsson (GG) 
 Stefan Tidholm (ST) sekreterare 
  

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns utan ändringar 
 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 
 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
• Önskemål om att lägga på matjord och att så gräs på det lilla 

nyanlagda grönområdet vid fastighet längst upp på 
Brunsoppsvägen (13:668) har inkommit. Beslut togs av mötet att 
området får kvarstå som grovplanerad yta. Motivering att platsen 
kan komma att användas som uppläggningsplats för snö under 
vintern samt att Samfälligheten inte har för avsikt att att sköta 
detta område med gräsklippning under sommarhalvåret. Om 
fastighetsägaren så önskar så kan området finplaneras och sås 
men tillgängligheten till ytan får ej begränsas. 

 
§ 5 Ekonomiska läget 

Skulder är framförallt Styrelsearvode (beräknas betalas under oktober) 
och gräsklippning (som inte är fakturerat än). 
Årsmöteslokalen är betald. 
Vägkontot: ATA farthinder + en gruslast. 
Fakturor på årsavgiften beräknas sändas ut under oktober. 
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§ 6 Vägstatus 

• Hålet vid brevlådorna på Kantarellvägen bör fyllas igen. Arbetet är 
beställt och kommer att utföras under september. 

• Kommunen har lagat asfalten på Björksoppsvägen vid utfarten till 
Gamla Hjälmarvägen. 

• Entreprenören har varit i kontakt med Rolf angående reparation 
av belysningen på Björksoppsvägen. Troligen läckage i 
kabelskarv. Kommunen skall åtgärda men ingen har hänt än. Rolf 
ombeds stöta på igen. 

• Problem finns på vissa vägar att fastighetsägarna släpper ut 
vatten på vägen. Vatten som rinner av garage-uppfarten. 
Styrelsen beslutade att göra en inventering och kontakta berörda 
fastighetsägare med en skrivelse för att påtala problemet och 
föreslå en lösning. LIC gör inventeringen. 

 

§ 7 Övriga frågor 

• Rolf meddelar Lantmäteriet den nya styrelsens sammansättning. 
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• Ordningsregler skulle beredas av Styrelsen och beslutats på 
årsmötet men kom inte med på dagordningen. Vi bordlägger 
frågan till nästa möte. 

• LIC beställer undanplockande av vägbulorna till sista veckan i 
oktober på samtliga väga inklusive Champinjonvägen för att 
undvika skador vid snöröjning. 

• Förslag gällande arbetsdag lördagen den 10 oktober klockan 
10:00. Anslås på hemsida och på anslagstavlor av Rolf. Korv, 
korvbröd och festis ordnas av ST. 

o Röja sly längs cykelbanan mellan Bläcksvampsvägen- 
Brunsoppsvägen 

o Röja sly vid lekplatsen Brunsoppsvägen 

o Röja sly längs cykelbanan vid Kärret 

• Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), grund för ekonomisk ersättning 

o LIC har haft möte med entreprenör gällande Murkelvägen. 
 

Roll Antal möten perioden Antal möten 2015-2016 

Ordförande 1 1 

Kassör 0 0 

Sekreterare(ST) 0 0 

Ledamot1 (GG) 0 0 

Ledamot2 (JH) 0 0 

Suppleant1 (PN) 0 0 

Suppleant2 (SP) 0 0 

 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte 5 november 18.00 hos Lars-Inge. 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 
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Vid protokollet  Justeras 
 
 
_________________  _________________  
Stefan Tidholm Gunnar Gustafsson 


